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Fysikteknologsektionen, Chalmers

Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

02 december 2020

Tid: 12:06
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Oliver Thim
Kassör Linnea Hallin

Sekreterare Victor Salomonsson
Veckobladerist Mikael Eriksson

Kandidatansvarig Christian Josefsson
Masteransvarig Tobias Gabrielii

Matansvarig Mijo Thoresson
Årskursrepresentant Samuel Martinsson

§1 Mötets
öppnande

Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av
justerare

Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Oliver Linnea och Victor har jobbat med att sammanställa enkäten.

• Christian har mailat mycket om kursnämnderna.

• Samuel har varit på kursnämnd.

§5 Kurser

• F1,TM1: Bildkvalitén har återgått till det vanliga på mekanikföreläsningarna.

• F2: Endygnslabben har varit lite kaotiska.

• TM2: Det flyter på.

• F3,TM3: Vi har fått in ett klagomål om examinationsformen i Matfysen. Vi
har fortfarande ingen kursutvärderare i kursen. Christian skall maila examina-
tor igen.

• Master: Det flyter på.
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§6 Kursnämnder Det har varit två kursnämnder sedan senaste mötet.
För Linalgen så var det ungefär samma svarsfrekvens som vanligt, genomsnitts

betyget var en fyra och det fanns inga kursspecifika klagomål.
Analysen har också haft en kursnämnd. De klagomål som fanns var främst relate-

rade till distansstudier. Det kom även fram att årets powerpoints kommer att finnas
i framtida kurser som föreläsningsanteckningar.

§7
Distansstudie-

enkäten

Enkäten är sammanställd nu men delarna skall sammanfogas innan vi skickar vidare
dem. Mikael tar tag i detta.

Enligt enkäten så var det många som tyckte att studierna gick sämre på grund
av bristen på det sociala. Förslaget kom fram att uppmuntra föreläsare att öppna
breakoutrooms i föreläsningspauser. Vi skall utforska om vi kan skicka en mer sam-
manfattad version av enkäten till alla examinatorerna.

Vidare så fanns det en önskan för ett tydligare system för att vara på campus.
Oliver tar med sig detta till nästa UU-möte.

§8 Guldäpplet Guldäpplet brukar delas ut på sektionensmiddag. På grund av pandemin så blir
förmodligen denna inte av. För att kunna planera så skall vi undersöka hur det ser ut
kring sektionensveckan. En möjlighet är att vi fortsätter med nomineringsprocessen
i vanlig ordning men skjuter på själva utdelningen.

§9
SNFörsenFrukost

Vi skall ha SNFörsenFrukost 4-12.

§10 UU-möte Det är UU-möte på måndag 7-12. Då det snart har gått halva verksamhetsåret så
skall det diskuteras hur arbetet har gått.

§11 Böcker till
Focus

Det finns ett fåtal kursböcker på Focus och vi har funderat på att köpa in fler. Vi
skall se efter hur sortimentet ser ut och leta efter det som behövs.

§12 Övriga
frågor

Inga övriga frågor.

§13 Nästa möte Nästa möte blir 9 december 2020.

§14 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oliver kl. 13.00.
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Oliver Thim
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Mikael Eriksson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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